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PROTOKÓŁ nr 3  

z 

Posiedzenie Rady Rodziców  

Szkoły Podstawowej nr 12 w Koninie  

z dnia 24.06.2025r. 

 

 W dniu 24 czerwca 2025r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców. W zebraniu udział 
wzięli przedstawiciele Rady Rodziców oraz sami rodzice. Lista obecnych na zebraniu 
przedstawicieli trójek klasowych w załączniku. 

Przyjęty porządek obrad zawierał: 

1. Przywitanie rodziców, lista obecności.  

2. Ubezpieczenie NNW dla uczniów szkoły 

3. Rozliczenie finansowe za rok szkolny 2024/2025r.  

4. Podpisana umowa z fotografem Panem Bednarzem przez Panią Dyrektor 

5. Automaty w szkole  

6. Akcje charytatywne w szkole i wolontariat – karta wolontariatu 

7. Wręczanie świadectw z paskiem na forum szkoły przez Panią Dyrektor 

8. Oceny i średnia 6.0 na świadectwie, ustalenie wysokości nagrody 

9. Bal 8 klas w kolejnym roku szkolnym  

10. Propozycja utworzenia stowarzyszenia  

11. Wolne wnioski propozycje 

12. Zamknięcie zebrania Rady Rodziców oraz informacje końcowe. 

 

Ad 1. Przywitanie uczestników zebrania przez przewodniczącego Rady Rodziców.  

Ad 2. Ubezpieczenie NNW – na rok 2025/2026 dla uczniów szkoły została wybrana ERGO 

HESTIA w różnych wariantach sumy ubezpieczenia i wysokości składki, będą w formie ulotki 

informacje o dokładnym sposobie rozliczenia, nadawania nr polisy indywidualnie dla każdego 

ubezpieczonego. Rodzic sam będzie wybierał sumę ubezpieczenia. Wszystkie informacje o 

nowym ubezpieczeniu będą udostępnione poprzez dziennik elektroniczny oraz 

wychowawców na pierwszym zebraniu we wrześniu.     

Ad 3. Przedstawienie finansów Rady Rodziców za rok szkolny 2025/2026, podziękowanie za 

dokonane wpłaty.  

WPŁYWY: 
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- całość - 30000 zł 

- składki klasowe - 17290 zł 

- zwrot z zysków wynajętego fotografa- 6122 zł 

- za wydzierżawienie przestrzeni na automaty - 6600 zł  

WYDATKI: 

1. Dofinansowanie do konkursów szkolnych: ok. 4200 zł 

a. Konkurs tolerancji; 

b. Dzień zdrowia psychicznego; 

c. Wierszolandia; 

d. Quiz z Narodowego Święta Niepodległości; 

e. Przysłowie prawdę ci powie; 

f. Malowane nuty – szkoły z m. Konin; 

g. Bezpieczny uczeń w szkole i w domu 

h. Matematyczny kl. 2-3; 

i. Festiwal piosenki, Moniuszkowski; 

j. Grawiton – fizyka; 

k. Chemiczny; 

l. Plastyczny Moniuszko w obrazie; 

m. Plastyczny architektura Konina; 

n. Fotograficzny moje miasto; 

o. Historyczny; 

2. Dofinansowanie w pomoce edukacyjne: ok. 7000 zł 

a. Plakaty edukacyjne do Sali wyciszeni oraz korytarze; 

b. Maty animacyjne przy świetlicy szkolnej; 

c. Tablice matematyczne do klas; 

d. Dofinansowanie wydruku komiksu na konkurs NBP; 

e. Ścianka selfie skrzydła; 

3. Finasowanie do wyjazdów uczniów na turnieje sportowe olimpiady wiedzy: ok. 

3000zł. 

a. Zawody futsalu; 

b. Zawody piłki ręcznej  

c. Zawody piłki siatkowej dziewcząt; 

d. Zawody koszykówki; 

e. Olimpiady historycznej m. Poznań; 

f. Olimpiady z j. polskiego m. Poznań i Koło; 

g. Debat oksfordzkich w m. Poznań; 

h. Sfinansowanie podróży do m. Poznań na zawody Aktywna Szkoła - Z ORLIKA 

na Stadion; 

4. Zorganizowanie Pikniku Sportowego w dniu 09 czerwca 2025 r.  5100 zł 

a. Dmuchańce;  
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b. Ścianka wspinaczkowa z OSP Licheń; 

c. Nagrody słodycze. 

5. Zakup ponów do FERIO dla uczniów ze średnią 6.0 po 200 zł – 3200 zł 

6. Inne wydatki ok. 7500 zł 

a. Birety, dyplomy i drobne upominki na pasowanie  

b. Sfinansowanie pucharu przechodniego dla zwycięzcy turnieju Zdrowo i 

Sportowo 

c. Pomogliśmy finansowo bibliotece szkolnej w realizacji Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa w zorganizowaniu spotkania autorskiego z autorką 

książek dla dzieci i młodzieży (K. Ziemnicka i K. Ryrych) koszt spotkania; 

d. pomogliśmy finansowo szkole w zaproszeniu Mistrzów Koszykówki na 

wózkach 

e. Reflektor na scenę; 

f. Drzwi otwarte szkoły; 

g. Dofinansowanie uczniów samorządu uczniowskiego „Dni AFRYKI”; 

h. Zakupienie statuetek dyplomów na zakończenie 8 klas. 

i. Dofinasowanie rozbudowy monitoringu w szkole rada dołożyła 50% ceny. 

j. Wsparcie samorządu uczniowskiego w nagrodach dla uczniów;  

k. Zakup gier rummikub.  

Składki na Radę Rodziców wpłaciły 31 klasy na 32, z czego 16 klas wpłaciło powyżej 90%. 

GRATULUJEMY !!!!!  

Jedna klasa nie dokonał żadnej wpłaty na RR: 8a. Ogólnie wynik i tak zebranych wpłat jest 

bardzo dobry.  

W kasie RR na dzień dzisiejszy pozostała kwota: ok. 500 zł 

Ad 4.  Wszelkie uwagi dot wykonywanych zdjęć, jeśli są to należy zgłosić wcześniej, jeśli 

cokolwiek ma być zrobione lepiej to warto zabrać głos.  

Ad 5. Informacja dot bezpieczeństwa produktów sprzedawanych w automatach szkolnych, 

sposobów zabezpieczenia automatów przed ich przesuwaniem. 

Ad 6. Na zebraniu poruszony został temat akcji charytatywnych w jakiej uczniowie szkoły 

biorą udział, sposobach jak zbierać dodatkowe punkty liczone do końcowej punktacji na 

zakończenie roku szkolnego. Przewodniczący samorządu rozdał wzór karty do powielenia na 

przyszły rok i zaznajomił rodziców o ich ważności oraz sposobie wypełniania. Za wolontariat 

są dodatkowe 3 punkty na świadectwie w klasie ósmej.  

Ad 7. Zebrani rodzice entuzjastycznie podeszli do propozycji wręczania świadectw z paskiem 

dla uczniów z rąk Pani dyrektor. 
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Ad 8. Obecni rodzice jednogłośnie przegłosowali, aby nagrody dla uczniów z najwyższymi 

średnimi, powyżej 6.0 dostały bony o wartości 200zł  

Ad 9. Przewodniczący podzielił się wiedzą dot. organizacji balu 8 klas: nauka poloneza, 

regulaminy, koszty i wszelkie szczegóły dot. menu, dj, fotografa, fotobudki, miejsca, 

zaproszonych nauczycieli oraz rodziców w roli opiekunów.  

Ad 10. W celu pozyskiwania dofinansowań zewnętrznych RR rozważa opcję założenia 

stowarzyszenia działającego na rzecz uczniów z SP 12, kwestia rejestracji, funkcjowania 

stowarzyszenia, księgowości, osób w niej działających i rozpisujących wnioski, prośba do 

rodziców jeśli mają doświadczenie w pracy w tego typu formie prawnej o pomoc w jej 

założeniu.  

Ad 11. Wolne wnioski dotyczyły usprawnienia działań na terenie szkoły i poza nią. Zgłosili się 

rodzice, których dzieci chciałyby móc korzystać z orlika znajdującego się na terenie SP12 a 

takich możliwości nie mają. Jedna z mam odczytała list ucznia opisujący sytuację z jaką od 

kilku lat zmagają się aktywni uczniowie i są wypraszani z boiska lub boisko zwyczajnie jest 

nieczynne przez większość dnia a tym bardziej wakacji. Nawiązała się dyskusja w której padła 

też propozycja, aby reaktywować w szkole SKSy (Szkolne Kluby Sportowe).  

W kolejnym wniosku nawiązała się dyskusja dotycząca wprowadzenia na teren szkoły 

śniadań- kanapek i przy okazji ciepłej herbaty na dwóch pierwszych przerwach lekcyjnych. 

Jedna z mam przedstawiła ofertę dotyczącą różnorodnych kanapek śniadaniowych od firmy 

Męczybuła, przeprowadzenia na początku września małej degustacji dla uczniów, możliwości 

sprzedaży w stołówce szkolnej, sposobów płatności, rozliczania itp.  

Zakończenie zebrania, pożegnanie uczestników.  

 

Sekretarz                      Przewodniczący 

Rady Rodziców                                                  Rady Rodziców 

Małgorzata Kropidłowska             Mariusz Staniszewski 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności   

 


